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De Gafa koos enkele jaren geleden voor een tweejaarlijkse cyclus, de Spoga zag daar geen reden toe. De
eerste solo-editie van 2005 van Spoga zorgde toch voor teleurgestelde gezichten. Afgaande op de geluiden
aan de vooravond van de editie 2007 belooft de Spoga, volgens de beursdirectie, wél de moeite waard te
worden.
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